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Algemeen jaarverslag Bestuur 94
Lieve USAC'ers,

Een jaar verder, een jaar wijzer. En wat een jaar dat het was, want het was het jaar waarin: we volledig
vrij waren van coronamaatregelen (opeens komen er meer activiteiten in witboeken naar boven dan
geanticipeerd); we teruggekeerd zijn naar Corsica (en waar we dat vervloekte knu�eltje hebben
achtergelaten); we voor het eerst een competitie met Uboulder hebben georganiseerd (en welke we
ruimschoots gewonnen hebben); Utrecht-Freyr eindelijk weer eens werd georganiseerd (en de trandem
ook de �nish heeft gehaald); we nog even verder zijn gegaan met de Lente Instroom (tot zowel plezier
als chagrijn van anderen); we voor het eerst aan de rots boven open water hingen (tot zowel plezier als
chagrijn van anderen); we op een terrasje mochten staan van Enzo enMartha (tot eigenlijk alleen maar
plezier van 92 mensen!). Daarnaast hebben we twee mooie deals mogen starten: tegen inkoopprijs gear
mogen inkopen bij Mammut, en dankzij Harmjan zijn de gesprekken gestart en kortingsdeals geregeld
met Mountain Network Nieuwegein.

Het was vol, het was mooi, het was genieten. Maar sommige dagen waren ook zwart gekleurd.
Het is lang geleden dat de SAC en klimwereld werden geconfronteerd met het hoge aantal ongelukken.
Het heeft ons allemaal aan het denken gezet over de risico’s van onze mooie sport en alles daaromheen.

Ondanks de zware staart van het afgelopen jaar kunnen we gelukkig ook zeggen dat we hebben
genoten en mooie dingen hebben mogen beleven. Maar nog niet alles is af. Ook dit jaar hebben we,
zonder reclame te maken, meer dan 130 aanmeldingen te verwerken gekregen. Groei blijft een heikel
punt binnen de USAC. Ook de lente instroom trok dit jaar weer veel bekijks en heeft, zoals we aan het
begin aankondigden, ons aan het nadenken gezet. Voor aankomend jaar is het in ieder geval aan
(kandidaats) Bestuur 95 om hier verder met jullie over na te denken. Wij hebben het volste vertrouwen
in het komende bestuur!

Het was een eer en een genoegen om het bestuur van onze mooie vereniging het afgelopen jaar
op ons te mogen nemen. Wij hebben genoten en plezier gehad, en wensen Bestuur 95 hetzelfde toe
voor het komende jaar.

Bestuur 94 - ‘On the Rocks’



Contributie
Aan de start van het jaar kwam de discussie aangaande contributie op. En hier kunnen we kort

over zijn: deze is doorgevoerd. Hierbij hebben we mensen een extra uitschrijfmogelijkheid geboden,
welke slechts in kleine mate werd gebruikt. Deze noodzakelijke verhoging heeft onze �nanciën iets
meer in balans gebracht.

Lente instroom
Dit jaar zijn we wederom doorgegaan met de pilot omtrent de Lente instroom. Hoewel we hier

weer leuke en actieve leden aan hebben overgehouden, zien wij ook de druk die het oplevert. Een
uiteenzetting hierover is te vinden in het bijgevoegde bestand ‘Evaluatie Lente instroom’.

Duurzaamheid
Het is rond, we zijn overgestapt van ING naar Triodos. Een lang gekoesterde wens om bij een

duurzame bank onze �nanciële zaken te regelen is gelukt. Daarnaast blikken we ook terug op een
geslaagd Clean Climber weekend, waarvan we hopen dat dit vaste prik kan worden bij de USAC.

USAPP
Ook hier kunnen we kort over zijn: de USApp is niet meer. Na een korte periode Discord als

vervanger te hebben getest, zijn we uiteindelijk overgestapt opWhatsApp communities. Waarschijnlijk
is iedereen de eerste keer ontzettend geschrokken toen ze plotsklaps in een groepsapp werden gegooid
met ongeveer 320 leden. De e�ecten lijken in ieder geval positief: je kan zelf kiezen van welke groep je
lid wordt, er worden ruim vragen gesteld en beantwoord. Daarnaast blijft er ruimte voor andere
groepen binnen de community; zo is laatst de Alpentraining groep ook toegevoegd aan de community,
waarmee deze toegankelijk wordt voor iedereen.



Persoonlijke jaarverslagen Bestuur 94

Julien Geurts - Praeses

Ik kijk terug op een warm, gezellig en mooi jaar. De vereniging waar ik vier jaar geleden lid van
werd als beginnend boulderaar heeft mijn hart weer sneller doen kloppen. De passie van onze leden
heeft me menig keer niet onberoerd gelaten: van het geven van cursussen, tot verhalen die ik heb
gehoord van leden die voor het eerst zijn wezen buiten klimmen of alpineren. Jullie enthousiasme is
aanstekelijk en maakt mij enorm blij. Een moment dat me bijvoorbeeld bij zal blijven is de rol die
alpinisten op zich hebben genomen bij het bespreken van plannen die gemaakt zijn door leden die net
hun C1 hebben afgerond. Of het moment dat leden die nog nooit buiten zijn wezen klimmen op
sleeptouw zijn genomen door anderen. Dit is wat de USAC in mijn optiek een van de mooiste
verenigingen maakt. Maar ik zal niet ontkennen dat het laatste gedeelte van het jaar mij zwaar gevallen
is: na alle ongevallen ga je je als voorzitter ook veel meer zorgen maken over je leden. En dat heeft zeker
eens tot een slapeloze nacht geleid.

Teruggekeken naar het afgelopen jaar met betrekking tot mijn bestuur kan ik niet anders
zeggen dan dat ik trots ben. Iets dat er vanaf het begin in zat als o�cieus beleidspunt: zorg dat je
bestuur blijft draaien. En dat hebben ze gedaan! Het was me een eer en genoegen om met deze vijf
mensen aan het hoofd te staan: ze waren professioneel en passievol. En hebben mij meermaals weer op
het rechte pad gezet en ondersteund waar nodig. Maar goed, laat ik de lofzang bewaren voor het einde
van de vergadering.

Mijn andere hoofdtaak was het contact met externen. Aan het begin van het jaar heb ik direct
om tafel moeten gaan met Klimmuur Utrecht, waar we helaas een prijsverhoging hebben moeten
aanvaarden, maar gelukkig hebben we ook weer een overeenkomst van vier jaar. Daarnaast zijn we
opgetrokken met Uboulder. Ondanks de winst van tijdens onze wedstrijd hebben we gezamenlijk de
kans gehad te kijken naar het oprichten van een boulderhal op de Uithof. Helaas bleken de plannen
onhaalbaar, maar de banden zijn warm gebleven. Ook heb ik, met grote dank aan Harmjan, gesprekken
mogen voeren met Mountain Network, en zijn we blij dat we een extra hal aan onze kortingslijst toe te
mogen voegen.



Saar Planjer - Vice-Voorzitter

Aan het begin van het jaar vertelde iedere voorganger mij dat de taken uitvoeren van de vice op zichzelf
al veel tijd van je vragen. Vol goede moed begon ik echter aan het jaar. Ik kijk terug op een geslaagd jaar,
dat soms inderdaad ietsjes anders liep dan gedacht, maar waar ik desalniettemin trots op ben.

Een overzicht houden over alle commissies vond ik in het begin een complexe taak, maar ik
denk dat ik hier goed in ben gegroeid. Samen met Jarik heb ik de routebouwcommissie meer helderheid
gegeven. Ik hoop dat zij bij aankomende wedstrijden hun vaardigheden kunnen inzetten. Daarnaast
mogen we aankomend jaar het NSKB organiseren. Hiervoor heb ik een commissie opgezet die al ver
voor de zomer hard aan het werk is hiervoor. Ten slotte is komend jaar natuurlijk een lustrumjaar
waarvoor er een commissie moet zijn die activiteiten organiseert. Ik ben blij dat deze commissie zo
enthousiast aan de slag is gegaan en ik kijk uit naar het lustrumjaar met al zijn feesten, lezingen,
gezellige bijeenkomsten en borrels. Van dat laatste kan ik nog wat leren…

De alpencamping organiseren vond ik een van de meest zenuwachtige processen van het hele
jaar. Veel campings waren vol of ze gaven aan dat we zo groot waren gegroeid dat we er niet meer op
paste. Echter is al het werk van het hele bestuur denk ik enorm beloond met deze locatie van de
alpencamping. Er waren lieve eigenaren en we hadden de hele camping voor onszelf met uitzicht over
het prachtige dal van Chiavenna. Het was een eer om een nieuwe locatie toe te voegen aan het rijtje
alpencampings. Ik hoop dat we er nog een keer heen gaan.

De lezingen organiseren vond ik een van de leukste taken van mijn vice-voorzitterschap. Arjen
Kingma heeft een geweldig sprekend verhaal neergezet in de Florin over zijn tocht door Groenland. Ik
was blij verrast door de opkomst en heb genoten van de vele vragen die er tijdens de avond kwamen.
Daarnaast heb ik de USAC kennis laten maken met het paraklimmen. Ik had niet verwacht dat de
NKBV zo enthousiast zou reageren toen ik ze mailde met de vraag of het Nederlands team
paraklimmen tijd had om voor de USAC een lezing te komen geven. Eva Mol heeft in Zuidhaven een
lezing en een training gegeven met uitleg over alle disciplines en de mogelijkheid om deze zelf uit te
proberen. Dit was denk ik een goede stap richting meer inzicht in weer een ander aspect van deze grote
bergsportwereld. Ten slotte, was er dit jaar weer een �lmavond verzorgd door Meg. Dit keer over de
Wizard of Oz. De opkomst was weer erg gezellig. Ik ben blij dat dit moment er dit jaar weer was. Ik heb
nog een heel document met ideeën voor leuke en interessante lezingen, dit ga ik zeker doorgeven aan
Liselore.

Ten slotte ben ik erg trots op wat we als bestuur hebben neergezet. Ik heb ontzettend genoten
van de kerstweek, de kaderbedankdag, de actieveledendag en de alpencamping, maar zeker ook het
eten voor de vergaderingen iedere maandag en het samen ontdekken van wat een bestuursjaar betekent.



Richard Koetschruyter - Ab Actis

Bestuur doen is meedoen
Naast de twee puntjes hieronder en de continue stroom aan standaard taakjes van de Ab werd

mijn jaar getekend door samen met mijn bestuursgenoten en andere leden midden in de vereniging te
staan. Ik heb een fantastisch jaar gehad met hoogtepunten: Vergaderen op maandag, Kerstweek, NSAC
chalet, Trad cursus, Batavierenrace, Utrecht-Freyr, Alpencamping, Simius uitwisseling, naar de tweede
kamer en 6 diesen!

Verslagen en zichtbaarheid
In iedere nieuwsbrief heb ik ruimte gegeven aan leden om te vertellen over hun ervaringen bij

USAC activiteiten, wat een goed beeld schetst wat de USAC doet. Het was erg dankbaar werk om deze
verslagjes te verzamelen, gezien bijna iedereen zich vereerd voelde als ik dit aan iemand vroeg om te
doen :), bedankt voor alle hulp bij het leuk maken van de nieuwsbrieven!

Een aantal van deze verslagen heb ik ook op de website verwerkt. Ik hoop dat volgende Abs dit
verder oppakken en dat je per activiteit een lijst van verslagen uit verschillende jaren krijgt.

Ledenadministratie en mail
Ik heb Mailman vervangen voor Google Workspaces, omdat Mailman kut is. Onverwachte

bonus: 100TB gratis opslag voor de USAC.
Alles omtrent mail is nu geautomatiseerd in de zin dat commissieleden automatisch aan

maillijsten worden toegevoegd. Ook hoeft de nieuwsbrief maillijst niet meer handmatig te worden
bijgewerkt in Mailchimp wanneer er nieuwe leden zijn. Dit bespaart toekomstige Abs een marginale
hoeveelheid tijd, maar leverde Ab Richard een signi�cante hoeveelheid dopamine op.

ps de website is nog steeds kut, sorry. Succes Erben.



Jarik Stoutjesdijk - Fiscus

Ik kijk terug op een leuk jaar met nog leukere mensen, waarin ik de vereniging goed heb leren
kennen. Het was erg leuk om me in de wereld van banken, verzekeringen en �nanciën te verdiepen.
Maar nog leuker waren de wekelijkse vergaderingen, samen naar activiteiten, met zijn allen BBQ’s
voorbereiden en samen klimmen in het buitenland. Ik ben heel blij dat mijn beleidspunten gelukt zijn,
we hebben een rekening bij de Triodos bank en hebben veel Olympos subsidies binnengehaald dit jaar.

Overstappen naar Triodos bank
Na een jaar vol formulieren invullen, onderhandelen en bellen met de Triodos bank hebben we

eindelijk een bankrekening. Dat betekent dat we in het boekjaar van 95 volledig op de Triodos rekening
werken. Aan het begin van het jaar waren er zorgen over het incassocontract, maar het is gelukt die te
regelen met bedragen die voldoende zijn om de contributie en activiteiten te incasseren.

Olympos subsidie
Afgelopen jaar hebben de lenteleden een olympas gekocht, waardoor we boven de grens van

100 olympassen zijn gekomen. Dit betekent dat we veel meer externe trainingsfaciliteiten subsidie
hebben gekregen van Olympos, namelijk 4300 euro extra. Dit is een jaar eerder dan verwacht, vandaar
dat er dit boekjaar winst is gemaakt. Wij hebben besloten dat het niet netjes zou zijn om zelf in een paar
dagen te besluiten waar dit extra geld naartoe moet. Daarom hebben wij 6000 euro in een reservering
gestopt voor grote plannen, waar de ALV op een later moment over kan besluiten waar dit geld naartoe
moet. Wij willen de leden dus ook stimuleren om na te denken over wat we met dat geld kunnen doen,
op een manier waarop aan een duurzaam, eenmalig en verantwoord doel besteed wordt.



Djoeke van den Bosse - HSHG

Afgelopen jaar heb ik met heel veel plezier de HSHG van deze prachtige vereniging mogen zijn. Naast
dat ik zelf dit jaar weer lekker veel buiten heb kunnen klimmen in België, Corsica, de Vogezen en Italië,
heb ik met 26 gerealiseerde klimtrips jullie allemaal ook een (hopelijk) mooi jaar kunnen bezorgen. Ik
begon dit bestuursjaar vol goede moed, waarin ik hoopte dat de ambitieuze klimplanning werkelijkheid
zou worden en we weer een jaar lang veel buiten op de rotsen zouden zijn. Het najaar begon al meteen
goed met een groep blije bikkelaars die in de vrieskou mochten klimmen. De kerstweek die daarop
volgde was wederom een groot succes. Op het zonnige Corsica hebben we meer dan een week lang de
meest mooie klimgebieden mogen bezoeken en de meest steile rotsen kunnen beklimmen.

Door een uitzonderlijk nat voorjaar leek de rest van mijn planning voor een groot deel in het
water te vallen, en het ene na het andere weekendje moest helaas geannuleerd worden. Gelukkig
hebben de weergoden onze o�ers van een bak tiramisu per week geaccepteerd, en vanaf half april
stonden ze weer aan mijn zijde. Ondanks een aantal tegenslagen van kadertekort die het natte voorjaar
hebben opgevolgd, is het gelukt om dit jaar in totaal 998 klimmandagen te realiseren. Met de
introweekenden, twee SP-cursussen, een MP-cursus, een MP-examenweekend, een Trad cursus (voor
het tweede jaar op rij), twee boulderweekenden, een eerste USACweekendje naar Maizeret, en nog vele
reguliere weekendjes was er voor ieder wat wils dit jaar.

In het kader van duurzaamheid was het Clean Climber weekend dit jaar terug van weggeweest.
Tijdens dit weekend hebben we het klimgebied van Beez schoner achtergelaten dan we het aantro�en,
en hebben we met Gerard de kunst van buiten op blote voeten klimmen mogen ervaren. Verder is de
standaard paklijst in de weekendmail aangepast waardoor mensen niet meer onnodig slings en
karabiners aan hoeven te scha�en. In plaats daarvan zal de USAC voldoende slings, karabiners, en
reverso’s meegeven op de weekenden voor de mensen die dit niet bezitten maar wel nodig blijken te
hebben. In de weekendmail is ook de boodschappenlijst aangepast dit jaar. De mangocurry kwam bij
menig klimmer toch wel de neus uit, dus er zijn weer drie nieuwe recepten toegevoegd. Gezien de
bonnetjes bij de declaraties valt vooral Richard’s bloemkoolcurry goed in de smaak.

Achter de schermen heb ik de kader-IO prijzen voor weekendjes vastgelegd in de
weekendregels, een aantal excel sheets geoptimaliseerd, en ben ik begonnen met een nieuw document
‘Gebiedjes Wiki’ voor toekomstig HSHG’s en kader. In dit document kan allerlei informatie over
klimgebiedjes worden verzameld die relevant is voor de USAC. Dit kan bijvoorbeeld zijn: algemene
informatie, actuele informatie (bijv. over gesloten sectoren of waarschuwingen van overlast), tips voor
overnachtingen, geschiktheid van gebieden voor een cursusweekend, of feedback van kader over
gebiedjes die wel of niet leuk zijn voor een USAC weekendje. Hiermee zal belangrijke informatie niet



verloren gaan en zal het maken van de klimplanning voor toekomstig HSHG’s hopelijk iets makkelijker
worden.



Yu-Lan Dibbits - MatCom

Afgelopen jaar heb ik met veel plezier de functie van MatCom mogen vervullen. Ik heb het materiaal
voor cursussen en weekenden verzorgt en heb daarnaast aan individuele leden materiaal uit kunnen
lenen zodat zij zelfstandig op pad konden. Verder heb ik nog wat andere taken en beleidspunten onder
handen genomen afgelopen jaar

Zo heb ik ten eerste een lopende deal weten te regelen bij Mammut. Hiervoor hoeven mijn
opvolgers niets meer te regelen behalve het opvragen van de prijslijst en het distribueren van deze
prijslijst onder de vereniging. Ik heb natuurlijk namens de USAC ook gebruik gemaakt van deze deal.
Daarmee heb ik een paar mooie touwen aan mogen scha�en waar we hopelijk nog veel plezier van
zullen beleven.

Menig MatCom is wel van mening dat de USAC genoeg materiaal in haar bezit heeft. Mijn jaar
heeft daarom ook vooral bestaan aan het aanvullen van materiaal dat voorheen is afgeschreven of
kwijtgeraakt. Dit betre�en ijsbijlen, helmen, inhoud voor de EHBO sets en een grote groene cam.
Toevoegingen aan de inventaris zijn vooral met kijk op het stroomlijnen van dubbele weekendjes en
duurzaamheid geweest. Zo heb ik een percolator en theepot aangeschaft voor de dubbele weekendjes.
En betreft duurzaamheid heb ik biners en slinges gekocht zodat deze niet aangeschaft hoeven te
worden door de eerstejaars. Dit voorkomt hopelijk onnodige uitgaven aan materiaal dat ze wellicht na
dat weekend niet meer zullen gebruiken.


